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NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

In de afgelopen zes jaar hebben we keihard gewerkt voor Overijse. 
Wat we in deze periode hebben bereikt, lees je in deze folder. Met 
trots blikken we terug op ons harde werk binnen 23 thema’s!

Besturen betekent ook vooruitkijken en plannen. De plannen van de 
vorige legislatuur voor de atletiekpiste, betaalbaar wonen en mobiliteit 
lagen klaar voor uitvoering. Nu richten we onze aandacht op de ver-
nieuwing van de Markthal en de bouw van een nieuwe sporthal.
Onder de deskundige leiding van onze voorzitters van de gemeente-
raadscommissies, Joris Kelchtermans en Stefan Vanderlinden, hebben 
we adviezen geformuleerd over belangrijke thema’s zoals de vervoers-
regio, het PRUP, het hemelwater- en droogteplan, de Markthalsite en 
het jeugdbeleid. 

Onze andere gemeenteraadsleden, waaronder Joke Lenseclaes, Jeroen 
Van San, Leen Gillis, Lieven Bennekens en Jan Van Brabant, hebben 
hier ook een cruciale rol in gespeeld. Daarnaast zijn we onze burgers 
enorm dankbaar voor hun inzet tijdens de overlegmomenten van ‘Klap’ 
of ‘Overijse Overlegt’. Tom Hanssens, Bieke Van Wassenhove en Brecht 
Fluyt hebben als sterkhouders in het Bijzonder comité van de Sociale 
Dienst van het OCMW ook een belangrijke bijdrage geleverd.

Achter onze mandatarissen staat een sterk team van vrijwilligers 
die samen met ons de partijlijnen uitzetten. Onze dank gaat uit 
naar Peter Van den Berge, Monique Muyldermans, Vera De Man, 
Yvan Muyldermans, Etienne Vivile, Elfi Van den Berghe, Olivier de 
Lophem, Koenraad Dekens, Dirk Hermans, Sara Brankaer, Marc 
Vandevijver, Marc De Kegel en Jos Verlinden voor hun onmisbare 
werk achter de schermen.

Dit alles deed onze ploeg voor Overijse, soms met vallen en opstaan, 
maar altijd met toewijding, daadkracht en volharding. Onze uitvoeren-
de mandatarissen - Inge Lenseclaes, Leo Van den Wijngaert en Jan De 
Broyer - werken voltijds in dienst van de gemeente, en onze gemeente-
raadsleden werpen hun kritische blik op het gevoerde beleid en durf-
den al eens “neen” zeggen. 

Het werk is echter niet af. Er staan veel plannen klaar om uitgevoerd 
te worden. Om een consistent beleid te kunnen voeren, zullen we in 
oktober het vertrouwen van de Overijsenaren vragen om de volgende 
6 jaar verder te mogen werken. We bundelen onze krachten met CD&V 
en zullen Samen voor Overijse opkomen. 

Wil jij je steentje bijdragen aan een groen, Vlaams en gastvrij Overijse? 
Dan neem je best contact met ons op via ov2002nva@gmail.com!

Stefan Vanderlinden
Voorzitter Overijse2002-N-VA

Dit deed onze ploeg voor Overijse!



MOBILITEIT We realiseerden fiets-
straten, nieuwe fietspaden en de werken 
aan de fietssnelweg F204 zijn begonnen. We 
installeerden nieuwe fietsenstallingen op 
knooppunten in Overijse en verdedigden het 
maximale behoud van het openbaar vervoer 
binnen de reorganisatie van De Lijn en de 
vervoersregio. Het fietsplan en het trage we-
genplan van de schepen van mobiliteit kenden 
jammer genoeg een langzame start, maar ko-
men stilaan op dreef. 

OPENBARE WERKEN Te veel om 
op te noemen …, dan maar een 
greep uit de uitgevoerde wer-
ken: de J.B. Dekeyserstraat 
kreeg een volledig vernieuwde 
inrichting, het park van het 
Groothuys wordt toegankelijk 
gemaakt, de Molendreef, de 

J. Tombeurstraat en de Vuurgatstraat werden 
fietsvriendelijker. In de Kouterstraat en de Ja-
gersstraat werden noodzakelijke rioleringswer-
ken uitgevoerd om wateroverlast te vermijden. 
De Moskesstraat en de Mommaertsstraat kre-
gen nieuwe kasseien.

CULTUUR Den Blank kreeg een gron-
dige renovatie met nieuwe vergaderzalen, een 
lift, een nieuw onthaal en een vrijetijdspunt. 

We introduceerden de UIT-
pas, organiseerden jaar-
lijkse ‘Cultuur-in-je-Buurt’ 
activiteiten in elk gehucht 
en brachten o.a. de kunst 
van Gal en de Street Art van 
Puncheur en Tour Elentrik 
in het straatbeeld.

GROEN We namen deel aan de zwerfvuil-
acties voor een proper Overijse en we plantten 
nieuwe bomen en bossen. We sloten ons aan 
bij het ‘Nationaal Park Brabantse Wouden’ 
zonder de belangen van onze landbouwers uit 
het oog te verliezen.

SPORT Met ons vernieuwde Begijntjesbad is 
Overijse de enige Druivenstreekgemeente 
waar zwemmers nog terechtkunnen. 
De nieuwe atletiekpiste werd afgewerkt 
en de Zuidflank kreeg vernieuwde 
buitentennisvelden en een basketveld. 
Tempo en de amateurvoetbalclubs op de 
Hagaard kregen een nieuw kunstgrasveld. 

Binnenkort stellen we een architect aan voor het 
vernieuwen van de kleedkamers en de cafetaria op 
de Hagaardsite. Tot slot zijn ook de plannen voor 
een nieuwe sport- en belevingssite in opmaak, met 
meer binnen- en buitenruimte voor onze sport- en 
dansverenigingen en de individuele sporter.

ZORG Bijna vergeten, maar tijdens de Co-
vidperiode konden de Overijsenaren zich in 
de Markthal laten vaccineren, hetgeen veel 
inspanningen van politiek en administra-
tie vergde. Als voorzitter van de Hulpverle-
ningszone Oost Vlaams-Brabant zorgde onze 
burgemeester Inge Lenseclaes ervoor dat 
onze brandweer extra personeel kreeg en we 
onze ambulancedienst konden behouden. 
Samen met de provinciegouverneur zorgden 
we ervoor dat patiënten nu, op hun vraag, 
steeds naar een Nederlandstalig ziekenhuis 
gebracht moeten worden. We vingen Oekra-
iense vluchtelingen op en deden inspannin-
gen om de jongeren van het asielcentrum in 
onze OKAN-klassen op te vangen. Onze verte-
genwoordigers in het Bijzonder Comité voor 
de Sociale dienst Tom Hanssens, Bieke Van 
Wassenhove en Brecht Fluyt, zorgden er met 
een kritische blik voor dat inwoners die hulp 
nodig hadden, deze konden krijgen.

DRUIVENFEESTEN Onder sche-
pen van cultuur, feestelijkheden, evenemen-

ten en toerisme, Leo Van 
den Wijngaert, kregen 
de Druivenfeesten de 
voorbije jaren een volle-
dige make-over! Dit jaar 
is het thema “In de wol-
ken” met o.a. Metejoor, 
DJ API, Natalia, Stan Van 
Samang, Intergalactic 
Lovers, Günther Neefs, 
Jef Neve, de Ketnetband, 
… 

JEUGD & KINDEREN Het Mei-
veld werd volledig vernieuwd en ook Sche-
rendelle en Drogenberg kregen een nieuwe 
speeltuin. We verkregen het label van kind-
vriendelijke gemeente en zetten in op de orga-
nisatie van IBO en speelpleinen.

MILIEU Schepen van ruimtelijke orde-
ning en natuurinrichting Jan De Broyer zorg-

de samen met de Vlaam-
se Landmaatschappij 
voor de uitvoering van 
het Landinrichtingsplan 
(LIP): een nieuwe inrich-
ting van de Nellebeek, de 
ontharding van de Zwa-

nen- en Meeuwenlaan, de herinrichting van 
het IJsekasteelpark en de kasteelvijver, … We 
investeerden ook in meer toegankelijk groen 
door de aankoop van het Hagaardbos.

MARKTHAL De plannen voor 
de vernieuwing van de Markthalsite 
krijgen vorm. Samen met de belangrijk-
ste gebruikers (het GITO, de GBO, het 
jeugdhuis en de verenigingen) worden 
ze dit jaar afgewerkt.

W IJKONTMOETINGS C E N T R A 
Onze inwoners en verenigingen onder-

steunen we met een 
ver nieuwd subsidie regle-
ment. De Rank kreeg een 
nieuwe keuken en nieuw 
sanitair. De Fraat kreeg 
nieuw meubilair en ge-

meenteraadslid Jan Van Brabant uit Tombeek 
volgde het dossier rond de verwerving van Oud 
Sint-Elooi op, waar de Tombeekse verenigingen 
zo snel als mogelijk onderdak zullen krijgen.



VEILIGHEID Ook ons dorp bleef niet 
gespaard van vandalisme waardoor het on-
veiligheidsgevoel steeg. Daarom installeer-
den we tijdelijk camera’s aan de Zuidflank 
en de Leegheid. Inbraakcijfers zakten tijdens 

corona, maar stijgen en dalen in golf-
bewegingen. Ons ANPR-netwerk en 
BIN-netwerk helpen de politie om suc-
cesvol in te grijpen.

AFVAL We actualiseerden het vuilbak-
kenplan van Interrand. De GFT-afvalbak-
ken kwamen naast de vertrouwde zakken te 
staan en onze voorzitter van Interrand, Joris 
Kelchtermans, startte voorbereidingen om 

over te stappen op het 
DIFTAR-principe voor 
onze recyclageparken 
en de huisvuilopha-
ling.

BEGRAAFPLAATSEN Onze 
begraafplaatsen zijn belangrijke plaatsen 
waar nabestaanden hun geliefden kunnen ge-
denken. Het nieuwe reglement begraafplaat-
sen geeft nu altijd de mogelijkheid om een graf 
in tijd te verlengen. Voorzitter van de gemeen-
teraad Joke Lenseclaes dacht ook aan de ou-
ders die een kindje verloren. Met de oprich-
ting van een sterrentuin en -register zullen de 
sterretjes nooit vergeten worden. 
De oorlogsslachtoffers van het veldhospitaal 
het Sanatorium in Tombeek kregen een waar-
dige gedenksteen.

WERKEN AAN DE RING  
In samenwerking met de Werkvennootschap 
kregen, in meerdere inspraaksessies, de plan-
nen voor de herinrichting van Jezus-Eik vorm. 
Quick wins zorgden alvast voor een veiliger en 
aangenamer horecaplein. Ook de werken aan 
de nieuwe auto- en fietsbrug zullen snel van 
start gaan. De beveiligde bushalte op de E411 
is uniek in Vlaanderen. Voor de finale keuze 
van de locatie van de aanleg van het nieuwe 
op- en afrittencomplex kiezen wij resoluut 
voor de optie Brabantlaan/Colruyt.

ONDERWIJS De oprichting van de 
nieuwe Sport- en A-stroom in het GITO liet 
het aantal leerlingen opnieuw stijgen en stel-
de de toekomst van de school veilig. Ook de 
nieuwe sport- en belevingssite zal met de be-
hoeften van de sportschool rekening houden. 
In de nieuwe Markthalsite zullen zowel GITO 
als GBO extra ruimte krijgen.

DUURZAAMHEID We zetten vol-
op in op het vergroenen van ons stroomver-

bruik, onder andere door 
het installeren van zonne-
panelen op de daken van 
Kamp Kwadraat, de Bib en 
Den Blank samen met de 
burgercoöperatie Druif-

kracht. Een groot deel van onze straatverlich-
ting werd vervangen door zuinige ledlampen.

WATERWERKEN Na de water-
werken aan de Zuidflank, werden nieuwe 
buffers en wadi’s aangelegd in de wijk Sche-
rendelle en in de Marnixwijk. Samen met de 
werken in de Koestraat en aan de Nellebeek in 
het kader van het LIP, is zo het risico op over-
stromingen in Laag-Eizer sterk gedaald.

RUIMTELIJKE ORDENING 
Het Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 
(PRUP) maakt onze gemeente klaar om ener-
zijds onze open ruimtes te beschermen, zodat 
wonen en werken in een groene en landelij-
ke gemeente mogelijk blijft, en anderzijds te 
verdichten in de dynamische kernen. Grote 
projecten die niet op maat van onze gemeen-
te zijn, roepen we een halt toe. Voorbeelden 
hiervan zijn de ontwikkeling in het park van 
het Groothuys en project ‘Oak Tree’ aan de 
grens met Jezus-Eik.

TOERISME EN ERFGOED  
We profileren onze 
gemeente als wieler-
gemeente tijdens de 
Vlaamse Veldcross, de 
Brabantse Pijl en de 
Druivenkoers, maar ook 
dankzij de doortochten 
van de Tour de France, 

van het WK wielrennen op de baan en van het 
EK Gravelbike. Straatnaamborden brengen ons 
dialect tot leven of duiden onze ‘pittige bergs-
kes’ aan. De kerk van Terlanen kreeg de nodige 
restauratie. Onze toeristische troeven als drui-
ven-, wandel- en fietsgemeente dragen we volop 
uit.

VERENIGINGEN Onze verenigingen 
zijn de lijm van het sociaal netwerk van onze in-
woners en daarom voor ons van groot belang. De 
Keizer Karelfeesten, het Prochefiest, de Eizer-
se feesten, de Langste tafel en nog zoveel meer 
stonden in onze agenda. Een nieuwe dorpsraad 
in het centrum zag het levenslicht. We her-
dachten samen met de heemkundige kring de 
Wereldoorlog, aten brood uit de bakoven van 
Terlanen, lauwerden onze sportkampioenen 
en juichten de dorpsploegen toe tijdens het spel 
zonder grenzen van het Verbroederingscomité. 
We gingen naar etentjes en organiseerden er zelf 
ook. Bruisend Overijse!

REGIOVORMING Dankzij de inspanningen van onze burgemeester Inge 
Lenseclaes, zorgden we ervoor dat Overijse bij de regiovorming in Vlaanderen kon 
aansluiten bij Oost-Brabant. Hoewel dit op het eerste gezicht een banale beslissing lijkt, 
is ze van cruciaal belang om ons Nederlandstalig karakter van onze gemeente op lange 
termijn te beschermen. Onze eerstelijnszone en huisartsenwachtpost zijn nog een 
uitzondering op deze regel, maar als het van ons afhangt verandert dat!

BETAALBAAR WONEN Op het 
einde van vorige legislatuur zetten we met 

de aankoop van het For-
tisgebouw in Maleizen 
en het Groothuys in het 
centrum in op de realisa-
tie van sociale woningen. 
Onder de schepen van 

wonen van deze legislatuur duurde het helaas 
tot dit voorjaar eer er schot in de zaak kwam. 
De Sociale Huisvestingsmaatschappij Woon-
trots zal in 2026 starten met de bouw van een 
50-tal wooneenheden. Het woonproject Sol-
heide is volop in aanbouw.



Inge Lenseclaes 
inge.lenseclaes@overijse.be

Leo Van den Wijngaert 
leo.vandenwijngaert@overijse.be

Joris Kelchtermans 
joris.kelchtermans@n-va.be

Jan De Broyer 
jan.debroyer@overijse.be

Leen Gillis 
leen.gillis@gmail.com

Kryne Dekock 
kryne.dekock@telenet.be

Nele De Martelaere 
nele.demartelaere@n-va.be

Jan Van Brabant 
jan.van.brabant1@telenet.be

Vera De Man 
vera_dm@hotmail.com

Tom Hanssens 
tom.carla@telenet.be

Stefan Vanderlinden 
stefan.vanderlinden@telenet.be

Onze mensen
NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Jeroen Van San 
jeroen.vansan@hotmail.com

Joke Lenseclaes 
Joke.Lenseclaes@telenet.be

Lieven Bennekens 
lieven.bennekens@telenet.be

Jos Verlinden 
josverlinden@telenet.be

Wil jij je steentje bijdragen aan een groen, Vlaams en gastvrij Overijse? 
Neem dan contact met ons op via ov2002nva@gmail.com!

Voor een 
proper, bruisend,

zorgzaam,  
sportief, Vlaams,

landelijk en groen 
Overijse


